
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету Верховної Ради України 

з питань економічного розвитку 

4 вересня 2024 року, 9 година  

Веде засідання голова комітету НАТАЛУХА Д.А. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Не включають. Але пише мені секретаріат, що є 

кворум. Відповідно можемо рухатись далі.  

У нас Віталій Станіславович з нами на зв'язочку. Віталію 

Станіславовичу, вітаю. Радий бачити. 

 

КОВАЛЬ  В.С.  Доброго дня. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Доброго дня. Друзі, дякую всім, що оперативно  

змогли так зібратися. Ще раз приношу своє вибачення за таке непередчасне 

попередження. У нас один пункт у порядку денному сьогодні: про звільнення 

Віталія Станіславовича Коваля з посади Голови Фонду державного майна 

України. 

Чи будуть якісь пропозиції щодо порядку денного, чи можемо 

голосувати? 

 

КУБІВ С.І. Подякувати, пане голово, Віталію за якісну роботу, коротку 

правда, і за професійність, і людяність.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Степане Івановичу. 

 

_______________. Я теж буквально два слова... 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Так давайте, друзі, друзі, давайте в процесі комітету. 

Ми зараз затвердимо порядок денний і в нас буде там кілька хвилин... 
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_______________. Супер! Супер, Дмитро Андрійович. Давайте. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Давайте тоді переходимо до голосування. Прошу 

голосувати за затвердження порядку денного. Відповідно, хто у нас за?  

Буймістер. 

Кисилевський.  

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак. 

 

КИЦАК Б.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колтунович. 

Кубів.  

 

КУБІВ С.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 
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МАРЧУК І.П. За – Марчук. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин.  

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута.  

Шевченко. 

Янченко. 

Дякую, колеги. Всі присутні – за. Є рішення. 

Відповідно тоді... Давайте тоді, друзі, я думаю, хто хоче висловитися з 

членів комітету, якщо коротко, слова подяки, звісно, висловіться. Але я б 

запропонував надати Віталію Станіславовичу слово також, бо є про що 

прозвітувати, все-таки хоч і короткий проміжок, але результат був 

ефективний. І я думаю, що людина заслужила абсолютно представити 

достойно.  

 

МОВЧАН. Можна тільки, щоб у доповіді Віталія Станіславовича 

прозвучало, що ж він не встиг. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я думаю, що це обов'язково прозвучить, і ми як 

комітет так само будемо вже доопрацьовувати в тому числі те, що не встиг, 

бо те, що встиг, це теж дуже великий доробок.  

Друзі, давайте, тоді Віталій Станіславович, і потім кожен, якщо захоче 

поставити питання або висловити там подяку, підтримку чи критику, може, 
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хтось, не знаю, тому таким чином побудуємо. Зважаючи, що у нас на 10 

годину засідання, то я би пропонував спробувати встигнути до 9:40, щоб 

секретаріат підготував вчасно матеріали всі необхідні, якщо буде ваша ласка. 

Віталій Станіславович, вам слово тоді, якщо можна, там в межах 10 

хвилин. Будь ласка.  

 

КОВАЛЬ В.С. Пане Дмитре, дякую. 

Колеги, радий чути і бачити всіх. Почали з подяки, справді, я хочу вам 

подякувати, тому що 9 місяців і декілька днів, але такі насичені, я 

неодноразово говорив, що у фонді день за три, а то навіть за 4 йде. Тому 

щиро дякую за ту енергію, за ту синегрію, і, мабуть, симбіозм, коли ми вже 

майже як один організм працювали. З чистим серцем і з такою відкритістю 

хочу презентувати те, що ми разом з вами зробили, тому що в перемоги 

багато батьків, я вважаю, що у нас закладено дуже хороше підґрунття для 

того, щоб наступні перемоги були. І перший принцип на посаді голови фонду 

у мене був - забезпечити інституційну спроможність, саме інституції, і 

зробити тяглість, те, чого, на жаль, у фонду, мабуть, хронічно не вистачало, 

тому що часта зміна голів і напрямків руху, вони дещо розбалансовували 

роботу. Тому всі зміни, які ми разом з вами робили, вони були направлені на 

те, що після зміни голови в автоматичному режимі могли працювати далі. Це 

стосується в першу чергу відкритості, прозорості і транспарентності.  

Перша перемога, яку точно можна ділити на фонд і комітет, і всю 

Верховну Раду, –  це забезпечення прозорості аукціонів великої приватизації. 

Велику приватизацію ми з вами розпочали і фактично вже невідворотно: 18 

вересня – готель "Україна" і 9 жовтня – Об'єднана гірничо-хімічні компанія. 

Нагадаю, що вперше в історії ці аукціони будуть проходити на платформі 

ProZorro, тобто мінімальна дискреція, взагалі, можна сказати, без дискреції 

визначення переможця, інвестумови, виконання їх і найвища ціна. Тому це 

те, що вже невідворотно буде перемогою для України, – це забезпечення 

прозорих аукціонів великої приватизації. 
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Другий, я вважаю, найзнаковіший, мабуть, успіх наш з вами – це 

проведення реформи лендбек. Пам'ятаємо з вами, як складно йшли зміни до 

законодавства і Земельного кодексу, і Податкового, але в такому здоровому 

напорі ми це зробили. І в п'ятницю, 30 серпня, перші 16 земельних ділянок 

завантажені в систему ProZorro, це загальна кількість 1 тисяча 75 гектарів у 

Вінницькій області, вже буде проведено аукціони з оренди землі. За 33 роки 

це реально перша можливість офіційно без будь-яких "чорних", "сірих" схем 

брати державну землю в оренду, коли вона залишається у власності держави, 

і користуватись прогнозовано цією землею, створювати додану вартість, а 

держава буде отримувати щорічно постійний прибуток. 

І, пане Олексію, тут уже буду говорити ремарку, що ми не зробили,  це 

якраз те, що ми говорили про ідею суверенного фонду. Я дуже надіюсь, що 

саме земля і чисті, такі прозорі компанії, як наприклад, товариство з 

обмеженою відповідальністю "Земельний банк України", яка на сто відсотків 

належить державі, і закумулювала в себе близько 100 тисяч гектарів, – це 

якраз будуть перші основи того надійного такого і тяглого суверенного 

фонду України. Тому що ці землі будуть давати щорічно дохід, ми оцінюємо 

від першого пулу дохід при оптимістичному сценарії до 1 мільярда гривень 

щорічно. Це лише перший пул. Він буде не останнім, тому що наступний 

пул, в команди є завдання зібрати близько 250 тисяч гектарів, це відповідно 

ще більше надходжень. Загалом державна земля може генерувати від 5 до 8 

мільярдів гривень щорічно у вигляді оренди цих ділянок.  

Тому також процес запущений, він вже невідворотний. Фактично ми 

чітко усвідомлюємо, що що б не сталося, буде наступний голова, буде, 

можливо, частково чи повністю змінена команда в майбутньому, але ці 

засади, які ми зробили з вами, вони вже вищі ніж бажання окремих людей. 

Тому дерибану землі в тих підприємствах, які належать Фонду державного 

майна, уже точно не буде, вже буде суто білий нормальний процес оренди.  

Тому дякую саме за цей проект, тому що, на мою думку, він знаковий і 

він взагалі перевертає усвідомлення, що таке державні активи, що це, дійсно, 
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мають бути активи, які незалежно від обставин генерують дохід і дозоляють 

приватному бізнесу фактично створювати додану вартість на основі, на 

фундаменті української землі.  

Наступний хороший кейс і цілий напрямок – це робота з 

націоналізованими активами. Якщо говорити мовою цифр, то на сьогодні ми 

вже від реалізації націоналізованих активів в бюджет перерахували, до 

Фонду відновлення наслідків збройної агресії перерахували 554 мільйони 

гривень. Це те, що вже перераховано. Буквально на днях ми очікуємо ще 

суттєві суми: 74 мільйони, потім 252 мільйони. Це ті суми, які вже в дорозі 

до Фонду ліквідації наслідків.  

І фактично по санкційному, краще називати, мабуть, його 

націоналізованому блоку до великої приватизації прямує також невідворотно 

підприємство "Аерок". Ми очікуємо надзвичайно потужний аукціон, по 

наших сподіваннях це буде від 5 до, можливо, навіть 8-10 учасників, які 

кожного дня запитують про це підприємство, уточнюють дані. І фактично ми 

виходимо на першу декаду вересня уже на проєкт розпорядження КМУ про 

затвердження умов продажу. То фактично невідворотний процес, в цьому 

році Аерок буде на аукціоні і, дай бог, ми отримаємо кошти уже до фонду 

ліквідації наслідків від продажу Аерок.  

Одне підприємство продано, це підприємство "ПентоПак", також 

націоналізоване, в бюджет надійшло 104 мільйони гривень. Також декілька 

активів в такому форматі, і об'єкти, і корпоративні права уже реалізовані. Тут 

потенціал великий. Маємо віддати належне і Міністерству юстиції, і ВАКС, 

вони досить оперативно працюють, я думаю, що націоналізованих активів 

буде ще більше.  

Стосовно оренд. По оренді принципово команда зараз працює над 

зміною порядку використання державного майна у вигляді оренди. Наша 

задача – максимально ефективно використовувати кожен квадратний метр, 

щоб підприємства, державні підприємства, державні установи не зловживали 

і не мали тих кричущих випадків, які у нас, на жаль, ще є, коли на одного 
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співробітника буває 200 квадратних метрів, а інша установа в кабінеті 12 

метрів сидять чотири-п'ять спеціалістів. Тому нам дуже важливо ефективно 

зараз продовжити цю роботу, вона розпочалась і також вже системно 

вибудована. Основа успіху – це автоматизація.  

Я не втомлюся наголошувати, чим більше автоматизація, чим більше 

відкритих процесів буде у Фонді держмайна, тим ефективніше буде робота. І 

колектив на це налаштований. Сьогодні ми перевиконуємо план по оренді, на 

сьогодні ми вже маємо, одну хвилинку, будь ласка, надходження, які 

надійшли в бюджет, 552 мільйони 700 тисяч. Це при плані 800 мільйонів. 

Впевнений, що план буде виконаний передвчасно. Команда налаштована. 

Проведено 826 успішних аукціонів, і до оренди надійшло більше 500 тисяч 

квадратних метрів нових площ. Тут можу запевнити вас, що департамент 

оренди, профільний заступник точно знає напрямок, куди рухатись далі і 

тяглість буде забезпечена. 

Стосовно приватизації. Також спокійно можу говорити про виконання 

плану. На сьогодні вже перераховано до бюджету 2 мільярди 15 мільйонів 

гривень. Плюс 387 мільйонів ПДВ перераховано до бюджету на об'єкти 

приватизації. Проведено 271 успішний аукціон. І готель "Україна" і 

Об'єднана гірничо-хімічна компанія дає нам впевненість, що ми план 

перевиконаємо, до кінця року команда фонду разом з Верховною Радою, 

разом з Кабміном точно цифри забезпечить надходження. 

Якщо говорити про загальний економічний ефект, тобто надходження 

від діяльності фонду до державного бюджету, це вже більше 3 мільярдів 200 

мільйонів гривень. Тобто задача, яка стоїть перед фондом, забезпечити 

надходження до бюджету, максимально виконується, і переконання в тому, 

що команда справиться і до кінця року ми отримаємо ці кошти, є.  

Друзі, щиро дякую вам. Насправді надзвичайно приємно працювати з 

нашим профільним комітетом. Швидкість реакції, як говорить Олексій 

Мовчан, ми на одній сторінці, точно. Дякую Дмитру. Дякую кожному із вас. 

Я насправді багато чому навчився за цих 9 місяців від вас, і та енергія,  яка 
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йшла від комітету, від окремо депутатів,  ну щиро вам дякую за  неї, тому що 

це надихає. Далі буде. Дякую вам. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Віталій Станіславович, дуже дякую. Сподіваюся 

щиро, що далі буде, тому що, справді, приємно, комфортно і результативно 

було працювати з вами на цій посаді. Скажу відверто, з умовно чотирьох 

голів фонду, ну я зізнаюся, що це, напевно, була найбільш контактна робота, 

ви як керівник точно не є таким офісним, знаєте, керівником, який сидить і 

особливо нікуди не виходить, ну я персонально свідок, Віталій 

Станіславович, ногами, що називається, протоптував деякі відділення, 

реформи і в цьому плані не боїться ні роботи, ні бруду від польової роботи. 

Тому щиро сподіваюся, що далі у вас буде можливість реалізувати ці 

навички, ці якості, це не так часто зустрінеш сьогодні. 

Друзі, хто бажає висловитися і поставити питання, будь ласка, давайте. 

Мовчан, бачу, підняв руку. І піднімайте руку…  

 

МАРЧУК. І я, будь ласка. 

 

МОВЧАН О.В. Я хотів Віталію Станіславовичу подякувати. Дійсно, 9 

місяців плідні, значить, для мене було задоволення з вами працювати, ви 

хороший Голова Фонду держмайна. Ви, як це, осмілилися зробити такі речі, 

які не робили до вас. Тому я впевнений, що ви заходите в історію управління 

державною власністю і Фонду державного майна  як реформатор  проривний, 

який запустив велику приватизацію і запускає …(Не чути)і так далі. Ну, і 

загалом команда у вас теж потужна, структурована, тобто за 9 місяців я 

оцінюю це як позитив. Тому бажаю вам успіхів в подальшій роботі, ми 

завжди поряд і готові вас підтримати. Дякую. 

 

КОВАЛЬ В.С. Дякую, пан Олексій.  
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ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую.  

Ігор Петрович, будь ласка,  вам слово, і Кисилевський після цього.  

 

МАРЧУК І.П. Дякую, Дмитро Андрійович.  

Віталій Станіславович, дякую вам за результати вашої роботи. Зі свого 

боку я хотів би відмітити, шановні колеги, ми нещодавно зустрічалися з 

Віталієм Станіславовичем, обговорювали важливі питання щодо місцевої 

проблематики і нашої майбутньої реформи з вами, публічно-приватного 

партнерства, яка, в принципі, зараз знаходиться на завершальній стадії, 

шкода, звісно, що ми з вами не встигнемо в рамках неї попрацювати. Але що 

хотілось би відмітити, це, ви знаєте, зовсім іншу атмосферу в Офісі Фонду 

держмайна. Я просто був вражений на емоційному рівні, я б сказав такому 

градусу натхнення, уваги і якоїсь такої здорової атмосфери, яку вам вдалося 

створити в цьому державному органі. Тому впевнений, що у вас буде 

майбутнє. Бажаю всіляких успіхів і сподіваюсь ще на довгу і плідну 

співпрацю. Дякую вам.  

 

КОВАЛЬ В.С. Дякую.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую Ігор Петрович.  

Дмитро Давидович, будь ласка. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. Віталій Станіславович, подякувати за роботу. 

Ще на  посаді губернатора мали співпрацю і контакти, і в фонді бачимо, що 

такий самий підхід зберігся. У мене скоріш побажання на майбутнє. Тут є  

деякі припущення, в якій сфері ми з вами можемо зустрітись в подальшому. 

Наш комітет, він приділяє значну увагу нарощуванню створення 

доданої вартості в країні, і та сфера, яка, можливо, в майбутньому стане 

вашим предметом, вона цих зусиль потребує, як, можливо, ніяка інша сфера. 

Тому фокус на переробку, фокус на збільшення доданої вартості, на те, щоби 
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та сировина, яка є у нас в країні, щоб вона перетворювалася на готовий 

продукт. Це, мені здається, був би дуже  правильний фокус у тій сфері, про 

яку ми говоримо, тому в цьому також бажаємо вам успіху і  застосування 

всіх тих підходів, які ми знаємо, що ви можете застосовувати в тих місцях, де 

вам вже довелося працювати і демонструвати результати.  

 

КОВАЛЬ В.С. Дмитро Давидович, щиро дякую. Не знаю, про що ви 

говорите, але я вас підтримую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Віталію Станіславовичу.  

Тоді я на завершення, напевно, побажаю, щоб все-таки те, про що 

говорить Дмитро Давидович, у вас з'явилася можливість реалізувати. 

Колеги, чи є ще хтось, хто бажає висловитись? 

 

РУЩИШИН Я.І. Побажати в добру путь. Нас має бути багато там. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ярославе Івановичу, дякую.  

Степан Іванович. 

 

КУБІВ С.І. Я, пане Дмитре, хотів би після того, як закінчимо це 

питання, дещо сказати по завтра. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре, домовились.  

Колеги, тоді ми можемо переходити до... 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський доєднується до подяк. І в добру 

путь командою з економічним комітетом. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Олександр Валерійович. Дякую. Добре. 

Дякую. 
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Тоді, друзі, керуючись положенням пункту 12 частини першої статті 85 

Конституції України я пропоную ухвалити рішення рекомендувати 

Верховній Раді України звільнити Коваля Віталія Станіславовича з посади 

Голови Фонду державного майна України. 

Прошу голосувати. 

Буймістер. 

Кисилевський.  

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак. 

 

КИЦАК Б.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колтунович. 

Кубів.  

 

КУБІВ С.І. Утримався. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. Лічман – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

 

МАГОМЕДОВ М.С. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 
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ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин.  

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута.  

Шевченко. 

Янченко. 

Дякую, колеги.   

Віталію  Станіславовичу, дякую вам щиро. Ми, як ви почули, робимо 

це не з легкою душею і не із задоволенням, взагалі з вами працювати було 

приємно, комфортно, результативно. Сподіваємося, що нам як державі 

пощастить мати такого спеціаліста і керівника на іншій посаді  і що ми з вами 

там далі обов'язково перетнемося.  

Принагідно дякую за підкреслення важливості створення сталося і 

тягучості інституцій і посилення цих якостей, це, беззаперечно, те чого 

бракує, тут справді ви доклалися і сподіваємося, що та команда, яку ви 

сформували там на місце дотягне всі ваші задуми і проекти, які були 

розпочаті при вашій каденції. 

Щиро бажаю успіхів і в добру путь, що називається.  
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КОВАЛЬ В.С. Щиро дякую, Дмитро Андрійович. Колеги, дякую вам. 

Обіймаю вас до зустрічі.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  До зустрічі. Дякую. Успіхів. Дякую.   

Колеги, я попрошу залишитись, зараз Віталій Станіславович 

відключиться і всі дотичні, проговоримо ще одну історію. Давайте Кубів там 

просив слово, Степан Іванович, будь ласка.  

 

КУБІВ С.І.  Дивіться, шановні друзі, все, що відбувається особливо 

останній місяць, все, що відбулося вчора в Полтаві, сьогодні вночі у Львові, я 

бачу пік урядової кризи. Урядової кризи, яка не виконує промислове, 

безпекова, інфраструктурне, позиції, включаючи промисловість, яка мала 

бути переведена на військові рамки.  

І враховуючи, що ми зараз в такому режимі онлайні, і я, пане голово, не 

буду більше говорити, але я думаю хто мене чує він розуміє, що я говорю. 

Ми сьогодні граємо з вогнем об'єднуючи, роз'єднуючи, підставляючи, 

заставляючи, лягаючи, перевертаючи, те чи інше міністерство, а, коли 

подивитися про ефективність двох з половиною років війни і безпекового 

фактору, промислове виробництво, військового, інфраструктурного, то 

повірте, це не те, що крик душі, а це плач матерів і дітей, які сьогодні навіть 

вже четверо дітей загинуло у Львові і вчора молоді люди в Полтаві і так далі. 

Мені здається, що це вимагає, напевно, від депутатів Верховної Ради 

України посилення парламентського контролю відповідальності окремих, а 

не бавитися в картонний домик чи піщаний домик. Ну, і від нашого  

комітету, пане голово, мені здається, ми теж повинні багато що поставити, в 

крайньому для чистоти душі і совісті. Дякую. Ну це не на онлайн. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Степан Іванович.  

Я можу тільки вам сказати, що ми бачимо те саме, ті самі процеси, які 

бачите ви, бо ми сидимо з вами в одному залі і так само маємо можливість 
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спостерігати за різними процесами, тому, звісно, що у нас є розуміння 

природи і сутності. 

Але, колеги, нагальне питання щодо Камишіна. У нас на завтра в силі 

абсолютно його звіт, це позиція і самого Камишіна, він якраз те, про що 

говорить Степан Іванович, хоче в закритому режимі відзвітувати, показати, 

що є в його міністерства здобутки і стосовно оборонно-промислового 

напрямку, і стосовно напрямку там амуніції, і всього іншого. Тому звіт 

лишається в силі, на 8:30 всі, у кого є доступ, я дуже попрошу бути на 

Садовій, там, де зазвичай проходять комітети в закритому режимі, і буде 

Камишін, ми його заслухаємо, тому що так само є велика вірогідність, що він 

залишиться в системі, можливо, на цьому ж напрямку, просто в іншій 

іпостасі. Але голосувати його відставку керівництво політичне Ради з 

фракціями і групами має сьогодні і нам для цього потрібно сьогодні провести 

це голосування.  

Ми можемо прямо зараз, в принципі, кворум є, якщо буде консенсус в 

комітеті, проголосувати формальну відставку його для того, щоб в залу 

подати рішення комітету, а завтра заслухати, щоб уже не збиратися там за 

круглим столом як би  і не витрачати час. 

Чи буде консенсус, чи буде згода? Ніхто не проти? 

 

МАРЧУК. Я підтримую. 

 

МОВЧАН. Та ну ні, підождіть, слухайте… 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Олексій Васильович і інші друзі, якщо ми формально 

витримаємо процедуру щодо голосування зараз, а в залі попросимо підійти і 

ще раз як би засвідчити свою повагу до комітету, і підтвердити свій намір 

завтра відзвітувати в закритому режимі. Нормально так буде? 
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МОВЧАН О.В. Дивіться, я вважаю, що в цьому немає сенсу, тому що 

він все одно, як ви кажете, приходить до нас і звітує. Просто, як це, у формі 

кого він приходить завтра до нас з цим звітом, да, ну, це питання. І які 

питання йому можна задавати, враховуючи те, що він буде вже звільнений. 

Але окей, дивіться, я не хочу… я просто фіксую от для вас для всіх, я не 

знаю, там є якісь міністерства на зв'язку чи ні, я в таку гру не хочу грати. 

Тобто якщо  у вас є голоси, голосуйте.  Голосуйте зараз, тобто я не буду там 

впиратися рогами. Але я особисто вважаю, що ми нівелюємо свою 

суб'єктність і тоді просто не треба ображатися, що до нас так ставляться, 

тому що ми так робимо. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Олексій Васильович. 

Колеги, спробуємо зараз, чи подивимося, чи є голоси, якщо немає, то 

тоді уже о 10:15 біля круглого столу? Я просто дивлюся на кворум, 8 якраз 

нас. Правильно?  

Вікторія Павлівна, 8 кворум чи менше колег?  

 

ШЕСТОПАЛОВА В.П. 8.  

 

СЕКРЕТАРІАТ. Богдан Вікторович з Ярославом Івановичем на зв'язку. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. А, чудово. Ну давайте ще якраз… Давайте поставимо 

на голосування, і я думаю, що в будь-якому випадку побачимося з 

Камишіним сьогодні в залі безпосередньо вже, незважаючи на результат 

того, як зараз пройде голосування.  

Так, добре. Колеги, значить, тоді я закриваю попередній комітет та 

оголошую про проведення комітету… 
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ШЕСТОПАЛОВА В.П. Дмитро Андрійович, пропоную просто 

включити ще одне питання, і треба проголосувати, до порядку денного. Це 

буде як одне засідання комітету. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Давайте. Добре.  

Тоді, колеги, пропоную включити до порядку денного засідання 

комітету питання про відставку Камишіна з посади Міністра з питань 

стратегічних галузей промисловості України. Прошу голосувати.  

Буймістер.  

Кицак.  

Буймістер. 

Кисилевський.  

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак. 

 

КИЦАК Б.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колтунович.  

Кубів.  

 

КУБІВ С.І. Хай буде за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  
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МАГОМЕДОВ М.С. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Маріковський.  

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За – Марчук.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую.  

Мовчан.  

Наталуха – за.  

Рущишин.  

 

РУЩИШИН Я.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Шевченко.  

Мовчан не голосував, чи позиція є? Не голосував. Дякую.  

Необхідна кількість голосів, Вікторія Павлівна. Шановний секретаріат! 

 

ШЕСТОПАЛОВА В.П. 9 – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Добре, тоді давайте рухатись далі, колеги. Відповідно до пункту 12 

частини першої статті 85 Конституції України пропоную ухвалити рішення 

рекомендувати Верховній Раді України прийняти відставку Камишіна 

Олександра Миколайовича з посади Міністра з питань стратегічних галузей 

промисловості. Прошу голосувати.   

Буймістер.  
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Кисилевський. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак.  

 

КИЦАК Б.В. За.   

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колтунович.  

Кубів.  

Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. Лічман – за.   

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

 

МАГОМЕДОВ М.С. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Маріковський.  

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За Марчук.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

Наталуха – за.  

Рущишин. 

Тарута. 
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Шевченко. 

Янченко. 

 

РУЩИШИН Я.І. Рущишин – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

У нас не голосував Кубів і не голосував Мовчан.  

8 – за. Вікторія Павлівна. 

 

ШЕСТОПАЛОВА В.П. 8 – за. Рішення прийнято.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую дуже.  

Колеги, дякую. Ще раз приношу вибачення за сумбур, за те, про що 

говорить Олексій Васильович. В чомусь він, беззаперечно, правий. Я єдине 

що скажу, давайте я напишу, коли підійде за необхідністю сьогодні Камишін 

в залі до членів комітету і підтвердить свій намір прийти завтра на закритий 

звіт, завтрашній закритий звіт так само в  силі. 

Дуже всім дякую. Комітет оголошую закритим.  

До зустрічі в залі. Дякую.   


